

**GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/5445/Add.3  
1 March 1983

Limited Distribution

Original: English/  
anglais

STATE TRADING

Notifications Pursuant to Article XVII:4(a)

YUGOSLAVIA

The following communication, dated 18 February 1983, has been received from the Permanent Mission of Yugoslavia.

---

In keeping with the Decision of the CONTRACTING PARTIES taken at the twentieth session which refers to the procedure of notification pursuant to Article XVII:4(a), we would like to inform the GATT secretariat that there is no State trading in Yugoslavia. A detailed description of the organization and functioning of the foreign trade régime in Yugoslavia is contained in document BOP/222.

---

COMMERCE D'ETAT

Notifications conformément à l'article XVII:4 a)

YUGOSLAVIE

La Mission permanente de la Yougoslavie a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 18 février 1983.

---

Suivant la décision que les PARTIES CONTRACTANTES ont prise à la vingtième session au sujet de la procédure de notification conformément à l'article XVII:4 a), nous portons à la connaissance du secrétariat du GATT qu'il n'existe pas de commerce d'Etat en Yougoslavie. Le document BOP/222 contient une description détaillée de l'organisation et du fonctionnement du régime du commerce extérieur de la Yougoslavie.